Level: Five

Subject: Islamic Education

Due date: 07/12/2025



المستوى: الخامس

المادة: التربية الاسلامية

تاریخ التسلیم: ۲۰۲٥/۱۲/۷

ملحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

- مراجعة جميع المواضيع المدروسة سابقاً في هذا العام الدراسي والمدرجة أدناه مع التمارين لكل موضوع في كتابي ٣ للتهيؤ للامتحان التجريبي بتاريخ ٧/ ١٢ / ٢٠٢٥ لإختبار المعرفة والاستيعاب.
- Revise all previously learned subjects in this educational year in preparation for a mock assessment on 07/12/2025.

التمرين الأول: مراجعة الدعاء الثاني (بعد سماع الأذان) على الصفحة ١٠٥ من كتاب التربية الإسلامية ٤ ثم أجبوا عن الأسئلة التالية. يمكنكم كتابة الأجوبة فُقط في دفتر الو أجب البيتي.

Exercise1: Revise Dua' 2 (After Athan) on P.105 on Islamic Book 4 then answer the following questions and write only the answers in your homework book:

- 1. What is the meaning of this Dua'?
- 2. When do we say this Dua'?
- 3. What do we ask Allah (SWT) with this dua'?

التمرين الثاني: أكتبوا دعاء (بعد سماع الأذان) ثلاث مرات في دفتر الواجب البيتي لترسيخ الحفظ والاستيعاب:		
Exercise2: Write Dua' (After Athan) THREE TIMES in your homework book to verify memorising and understanding:		
1		
2-		
3-		

لتمرين الثالث : اختاروا الإجابة الصحيحة واكتبوها في دفتر الواجب البيتي:		
Exercise 3: Choose the correct answer and write it in your homework book:		
1 1 1 1 1	2 A16-111-1- in A1 A I	

- 1- Alwasilah is:
 - a. Ahigh rank in paradise
 - b. Wealth
 - c. Courage

- 2-Alfadılah ın the dua' means:
 - a. Excellence and elevation
 - b. wealth
 - c. A charity